

Brotherhood of Sleeping Car Porters
Seafarers' International Union of Canada

EXHIBITS 4 AND 5

EXHIBIT NO. 4

The railway companies themselves are obviously going to require substantial amounts of capital in the years to come. We believe that serious consideration might be given to making a portion of the railway pension funds available for this purpose provided several important conditions are strictly observed.

C.R.L.A. Brief to Dr. Noel A. Hall—
December 13, 1974—Page 34, para. 2

EXHIBIT NO. 5

We would therefore urge the Commissioner to recommend that the railway pension plans be made exempt from the solvency requirements of the Pension Benefits Standards Regulations and from the investment restriction in Section 11 of Schedule C of those Regulations.

C.R.L.A. Brief to Dr. Noel A. Hall—
December 13, 1974—Page 37, para. 3

PENSION COMMITTEE

OF

THE GENERAL CHAIRMEN'S ASSOCIATION
OF THE RAILWAY LABOUR UNIONS
(CANADIAN PACIFIC SYSTEM)

TO: All members

Dear Sirs and Brothers:

As a result of discussions with Canadian Pacific concerning the Hall recommendations on railway pensions as applicable to Canadian Pacific, the CP Pension Committee recommended that the Board of Directors amend the CP Pension Rules to permit the following.

- 1—Effective September 1, 1977 and subject to the exceptions specified, all pensioners who contributed to the pension fund during their period of service, and who retired prior to January 1, 1973, shall have their pension payments (*exclusive of any adjustments received by virtue of changes agreed to in the pension formula in 1971 and 1973*) increased in the amount of 2% per year of retirement (*pro rated for part years*) up to the end of 1976. Any adjustments received as a result of the changes agreed to in 1971 and 1973, shall be part of the 2% adjustment and not in addition thereto.

Exceptions

Where application of the above adjustment would bring the annual pension payment in excess of \$5,100.00 per year for employees with 35 years or more of service only that portion that will bring the annual pension to the maximum specified will be granted.

For retired employees with less than 35 years of service the maximum of \$5,100.00 will be reduced by \$100.00

Fraternité du personnel des wagons-lits
Syndicat international des marins canadiens

PIÈCES 4 ET 5

PIÈCE N° 4

Les sociétés ferroviaires vont évidemment avoir besoin de sommes importantes dans les années à venir. Nous estimons que l'on devrait songer sérieusement à utiliser une partie des fonds de pension des employés de chemins de fer à cette fin, sous réserve que des conditions importantes soient remplies.

Mémoire de l'A.S.C.C. présenté à M. Noel A. Hall,
le 13 décembre 1974—page 34, paragraphe 2

PIÈCE N° 4

Nous incitons donc le Commissaire à recommander que les régimes de pension des sociétés ferroviaires ne soient pas assujettis aux conditions de solvabilité du Règlement sur les normes concernant les prestations de pension, ni à la restriction en matière d'investissement de la Section 11 de l'Annexe C de ce Règlement.

Mémoire de l'A.S.C.C. présenté à M. Noel A. Hall—
le 13 décembre 1974—page 37, paragraphe 3

COMITÉ DES PENSIONS

DE

L'ASSOCIATION DES PRÉSIDENTS GÉNÉRAUX
ET DES SYNDICATS FERROVIAIRES
(RÉSEAU DU CANADIEN PACIFIQUE)

A: Tous les syndiqués

Messieurs, Camarades,

A la suite des discussions avec le CP portant sur les recommandations du rapport Hall sur les Pensions applicables au Canadien Pacifique, le Comité des pensions de CP recommande que le Conseil d'administration modifie le règlement sur les pensions du CP de la façon suivante:

- 1—A partir du 1^{er} septembre 1977 et compte tenu de l'exemption spécifiée, tous les pensionnés qui ont contribué au fonds de pension pendant leur service et qui ont pris leur retraite avant le 1^{er} janvier 1973 verront augmenter leur pension (à l'exclusion des ajustements effectués en vertu des modifications convenues dans la formule de pension de 1971 et 1973), majorée de 2% par année (au prorata des fractions d'années) jusqu'à la fin de 1976. Les ajustements effectués à la suite des modifications convenues en 1971 et 1973 feront partie des 2% d'ajustement sans s'y ajouter.

Exceptions

Dans le cas où à cause de la demande d'ajustement susmentionnée, le total des paiements annuels au titre de la pension dépasse \$5,100 pour les employés ayant 35 années de service, ou plus; seule cette partie qui portera la pension annuelle au maximum prévu sera accordée.

Pour ce qui est des employés à la retraite qui ont moins de 35 années de service, le maximum de \$5,100 sera